
随州超透明文具胶带

产品名称 随州超透明文具胶带

公司名称 湖北怡诚胶粘包装有限公司

价格 面议

规格参数 颜色:超透明
型号:YC070011
宽度:10mm

公司地址 湖北省随州市曾都区府河镇骆家河街道怡诚工业
园

联系电话 0722-4555111 18995969326

产品详情

 以聚丙烯薄膜（bopp）为基材，涂上压敏胶制造而成，具有透明、方便等特点。文具胶带为各行各业
必备的办公用品，适用于一般密封，图纸、服装固定等。大孔文具胶带可配合包装机使用，也适用于各
类包装袋封口等。常规宽度为12mm、18mm、24mm。

 

manufactured by using of bopp (biaxially oriented polypropylene) as backing material, coated with water based
pressure sensitive adhesive, stationery tapes have the character of transparence and convenience. they are the necessray
articles in the various kinds of offces, fit to general sealing and the fixation of the drawing and garment, etc. stationery
tapes with large hole can coordinately use with packing machine, can also fit to the sealing of various kinds of packing.
ordinary width are 12mm, 18mm, 24mm.
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